
 

 

 

1. Nyt fra formanden  

 

Gitte har skrevet til kørselskontoret, men har ikke hørt noget retur 

endnu.  

 

a. Referat fra brugernævnsmødet  

Inspirerende – DLF, fagforeninger og politikere var med samt 

andre skoler. Økonomi blev gennemgået – der skal helt kon-

kret spares 200.000 kr. på Marielundskolen og Børnehus.  

 

2. Forældrehenvendelser 

 

Taxakørsel bøvler både ift. tider og børnene imellem. Henrik tager 

kontakt til forvaltningen og Gitte skriver til Philip Becik fra byrådet 

vedr. kørsel.   

 

3. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 

 

 

- Stemningen er ved at vende til det positive og sygemeldingerne er 

ved at være tilbage igen.  

- Børnehuset jule hygger – der er også god stemning. 

 

 

Specialcenter 

Marielundskolen 

 

Dato 31.august 2022 

Udsendt af 

Henrik Balle Lauridsen 

 

Afbud til 

Birgitte Vistesen Henriksen 

Direkte telefon 79 79 28 35 

E-mail bivh@kolding.dk  

Mødeindkaldelse 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 3-2022/2023 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

14.12.2022 Marielundskolen & børnehus 17.15/19.15 

Deltagere 

Anders Munk, Gitte Spanier, Lotte Guldager, Jeanette Birgit Bjerre, Lise-

lotte Schau Schirakow, Majbritt Andersen, Louise Aamand, Anette Slots-

gaard, Suzanne H. Michelsen, Anders Rauch, Henrik B. Lauridsen. 

Bemærkninger 

Der vil være en lille let juleanretning fra kl. 18.45 

Dagsorden 



 

 

  Side 2 

 

4. Orientering fra ledelsen 

 

a. Lille status på året, herunder visitation.  

 

- Vi har nu fået akutklasse midlerne. For dem har vi ansat en pæda-

gog fra 1. februar 2023.  

- Vi er i gang med visitationer til næste skoleår. Det betyder, at vi 

pt. får 3 nye indskolingsbørn. 

 

b. Økonomi – Henrik gennemgår økonomi. 

 

5. Meddelelsesbog – oplæg v/ Anders Rauch  

 

- Meddelelsesbogen er en politisk beslutning og er en del af del af 

skole/hjem samarbejdet. Den tager udgangspunkt i børne- og 

unge synet. Specialområdet er del af den udvidet meddelelsesbog, 

hvor man beskriver en række indsatser fx hvis eleven er ordblind. 

Den kommer til at ligge i Aula, hvor forældre kan tilgå den. Med-

delelsesbogen skal opdateres minimum 1 gang årligt. Marielund-

skolen og Børnehus har dog besluttet at gøre det hvert ½ år. Fa-

gene dansk og matematik skal være indeholdt samt elevens alsi-

dig udvikling og trivsel. I undervisningen skal der også være fokus 

på andre fag. 

- Meddelelsesbogen er også barnets bog. 

- Bestyrelsen bakker op om Marielundskolen og Børnehus forslag 

vedr. meddelelsesbogen.  

 

6. Gennemgang af principper – 3 stk. medsendt 

- Principperne: lejrtur, alkoholpolitik og bevægelse i undervisningen 

blev godkendt og vedtaget. Bestyrelsen vil gerne vide lidt om 

hvordan bevægelse bliver udført i løbet af dagen. Henrik skriver 

ud til alle klasser og får konkrete tilbagemeldinger som gennem-

gås ved næste bestyrelsesmøde.  

 

7. Punkter til næste gang 

- Dialogspil og ActiveFloor   

- Konkrete tilbagemeldinger fra skolen vedr. bevægelse i klasserne.  

 

 

 

Henrik B. Lauridsen, 

Skoleleder. 


